

Prayer for Eucharistic Congress

Lord Jesus, in the Eucharist, you nourish us with your Body and Blood and you are truly present to us. Help us to recognize you more clearly in the breaking of the bread, and to appreciate your sacrificial love.

Through the Eucharist we are brought into a Holy Communion with You and with our neighbour. May this Communion help to break down the obstacles and divisions that separate us, heal the wounds that divide us and fill us with your peace.

As a Eucharistic people, help us to go out to all the world as witnesses to your divine love, so that through our ministries of outreach we might show care and concern for those most in need, especially the disadvantaged and the homeless.

May this time of our Eucharistic Congress bring the curious, the seeking, the drifted, and the struggling, into a Holy Communion that will bring healing to the world.

May we always experience the Eucharist as food for the journey, so that nourished by the Bread of Angels, we might journey together to eternal life.

All of this we ask of you, in communion with the Father and the Holy Spirit, God for ever and ever. Amen.

Prière pour le Congrès eucharistique

Seigneur Jésus, dans l'Eucharistie, tu nous nourris de ton Corps et de ton Sang et tu es vraiment présent à nous. Aide-nous à te reconnaître plus clairement dans la fraction du pain et à apprécier ton amour sacrificiel.

Par l'Eucharistie, nous sommes amenés à une sainte communion avec toi et avec notre prochain. Que cette communion nous aide à briser les obstacles et les divisions qui nous séparent, à guérir les blessures qui nous divisent et à nous remplir de ta paix.

En tant que peuple eucharistique, aide-nous à aller dans le monde entier pour témoigner de ton amour divin, afin que, par nos ministères de proximité, nous puissions montrer notre attention et notre souci à ceux qui sont le plus dans le besoin, en particulier les défavorisés et les sans-abris.

Puisse ce temps de notre Congrès eucharistique amener les curieux, les chercheurs, ceux qui sont éloignés et ceux en difficulté à participer à une Sainte Communion qui apportera la guérison au monde.

Puissions-nous toujours vivre l'Eucharistie comme une nourriture pour le voyage, afin que, nourris par le Pain des Anges, nous puissions cheminer ensemble vers la vie éternelle.

Nous te demandons tout cela, en communion avec le Père et le Saint-Esprit, Dieu pour les siècles des siècles. Amen.